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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Fidesz- Magyar Polgári Szövetség

Kékkői Zoltán

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

	

írásbeli választ igénylőkérdés

HELYBEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért csökken a kiegészítő nemzeti agrártámogatás összege? ”
címmel a Házszabály 91. §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

Miniszter Úr bevallása szerint a 2009. évben az agrárium működésének támogatása minteg y
33 milliárd forinttal csökken, és további négymilliárd forintot Tároltak a Földművelésügyi és
Vidékfejlesztési Minisztérium költségvetési fejezetéb ő l .

A megszorítások jegyében a tavaly még 25,1 százalékos top-up támogatás idén a
maximálisan adható 30 százalékos aránynak alig a fele, mindössze 15% lesz .

Amint azt már K/6151 sz . írásbeli kérdésemben is jeleztem, az Európai Uniótól érkez ő
agrártámogatásokhoz kapcsolódó kiegészít ő nemzeti támogatás hektáronkénti összege az
FVM rendeletei alapján évrő l-évre folyamatosan csökken. A 28/2005 . FVM rendelet
értelmében az Európai Mezőgazdasági Orientációs és Garancia Alap garancia részlegéb ől
finanszírozott, egységes területalapú támogatásokhoz kapcsolódó kiegészítő nemzeti
támogatás összege szántóföldi növénytermesztés támogatása végett hektáronként 19 .420
Forintban volt maximálva, az 54/2007. FVM rendelet szerint legfeljebb 12 000 Ft vol t
igénybe vehető, a 107/2008. sz. FVM rendelet szerint pedig már csak maximum 11 200 Forin t
hektáronként .

Kérdezem Miniszter Úrtól :
Miért csökkenti évrő l-évre az FVM a nemzeti kiegészítő agrártámogatások mértékét?
Miért nem használja ki az agrártárca a maximálisan adható támogatási arányt a top-u p
esetében?

Várom válaszát!

Budapest, 2009 . február 23 .
Kékkői Zoltán

országgyűlési képviselő
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